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WATERSPORTVERENIGING 

DE STUW 
 

Notulen Algemene Ledenvergadering  
24 maart 2023 

 
1. OPENING 

1.1. De Voorzitter (Vz) opent om 20.00 uur de Algemene Ledenvergadering (ALV) en heet eenieder van 

harte welkom. Hij geeft aan zeer content te zijn met de grote opkomst. 

1.2. Vz vraagt 1 minuut stilte om stil te staan bij het overlijden van oud-WSV de Stuw lid, de heer Stan 

Verhaak. Hij is vandaag, na een ziekbed van 5 maanden, in de namiddag overleden.  

 

2. NOTULEN BIJZONDERE LEDENVERGADERING 01-10-2021 

2.1. Bemerkingen. 

Punt 15.2. Louis Lefeu: Vraagt of er met zijn vraag nog iets is gedaan. Vz. antwoord dat dit zeker 

wordt gedaan. Commissies melden wanneer er iemand in gebreke is gebleven met betrekking tot 

de verenigingsbijdrage en in dergelijk geval wordt de € 200,00 in rekening gebracht. 

 

3. VERHINDERING 

3.1. De Secretaris geeft aan dat hij van 22 leden een afmelding voor de vergadering heeft ontvangen. 

 

4. AANNAME NIEUWE/VOORLOPIGE LEDEN 

4.1. Voorlopig lid: 

Patrick Willems – Marc Carpaij – Arjan van Hattem – Danny Rutten – Mireille van Gent – Gerard 

Stevens 

4.2. Nieuw lid: 

Paul Heijmans - Pim Draijer -  Duco Engalange - Bart van Etteger - John Gijsbers 

4.3. Buitengewoon lid: 
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Corinne van de Mosselaar-Lange – Thea Kersten – Janneke Willems 

4.4. Beëindiging lidmaatschap: 

Marijn Goldschmidt - Bert-Jan Croonen - Han Kersten - Mirthe Jenniskens - Stan Verhaak - Jef 

Thijssen - Vera Spanje-Smitshuizen - Gerard Peters - Wilfried Elings 

 

5. MEDEDELINGEN BESTUUR 

5.1. Aanschaf I-Marine havenprogramma. Roland Mooren presenteert de aanschaf van het 

multifunctionele havenprogramma I-Marine. Na een pilot met evaluatie van de Blue Water-app 

bleek dit programma dermate verstoringen te hebben dat besloten is om deze samenwerking te 

beëindigen. Omdat de vereniging met ingang van 2023 ook gehouden zal worden tot het heffen van 

toeristenbelasting is, na een presentatie in aanwezigheid van havenmeesters, besloten tot de 

aanschaf van het programma I-Marine. De aanschaf van het programma bedraagt eenmalig € 

960,00 en jaarlijks een contributie van € 800,00. De transactiekosten ten opzichte van het oude 

programma blijven gelijk. Het programma zal voor het vaarseizoen 2023 operationeel zijn. 

5.2. Aanschaf Laptop en laserprinter. Om het programma I-Marine optimaal te kunnen gebruiken is er 

gekozen voor de aanschaf van een Laptop en een laserprinter. Met name voor de weergave van het 

programma en de kaarten die het programma voert, was de aanwezige I-pad, niet meer geschikt. 

5.3. Heffing toeristenbelasting. Vanuit de gemeente Land van Cuijk mailing ontvangen dat wij als 

vereniging met ingang van 2023 gehouden zouden worden voor het afdragen van 

toeristenbelasting. Om hieromtrent aanvullende info te verkrijgen is namens de gemeente een 

afgevaardigde op gesprek geweest. Dit leverde niet echt een meerwaarde op. Na dit gesprek is er 

nog telefonisch contact geweest met de gemeente LvC met de mededeling dat er in 2023 geen 

heffing van toeristenbelasting plaatsvindt. Wel overweegt men om te komen met de invoering van 

waterschapsbelasting. De plannen hiervoor zijn nog in ontwikkeling. 

5.4. Werkgroep energie. Presentatie door Toin de Groot en Harrie Reffeltrath. De werkgroep geeft aan 

dat zij tot op heden verschillende gesprekken heeft gevoerd met instanties met betrekking tot 

mogelijkheden en te behalen capaciteit. Uit berekening blijkt de vereniging gebaat is bij een 

opbrengst van 35.000 Wattpiek (zo’n 80 zonnepanelen), hetgeen ongeveer 28.000 kWh per jaar in 

elektrisch vermogen zal gaan opleveren. Bij het huidig jaarlijks verbruik is dat een reductie van 70%. 

Dit is prima haalbaar met het installeren van zonnepanelen die bij voorkeur zouden moeten worden 

geplaatst op het talud naast de loods. Het dient een gemakkelijk te verplaatsen systeem te zijn wat 

in geval van een calamiteit, bijvoorbeeld hoog water, verplaatst kan worden. De benodigde 
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omvormer kan in de loods worden geplaatst. Voor realisatie is naar verwachting een budget van 

euro 50k benodigd. Dit bedrag kan, met de verwachte verhoging van de huidige energieprijzen, in 

plm. 3 jaren worden terugverdiend. Ook is de optie om zonnepanelen te plaatsen op de hoge palen 

aan de steigers. De vergelijking met het kunnen plaatsen op het talud laat zien dat installatie op de 

palen veel meer problemen met zich meebrengt en daardoor veel omslachtiger is. Voor plaatsing op 

het talud dient toestemming te worden verkregen van de eigenaar, waterschap Aa & Maas.  

De verschillende afwegingen en bevindingen worden gedeeld, maar de keuze valt op het talud 

achter de loods (zonnepanelen). Op het dak van de loods was geen optie. Zelf doen is een optie en 

kan overlegd worden met MTC. Er zouden ook subsidiemogelijkheden kunnen zijn bij BOSA. 

In de groene elektriciteitskast naast het clubhuis moet een kastje toegevoegd worden. De kabel 

moet dan naar het talud naast de loods. Ongeveer 80 panelen passen daar. In de loods komt dan 

een omvormer. De panelen zouden gelegd worden op een frame op schroefpalen van rvs. Flexibel 

weer weg te halen bij hoog water bijvoorbeeld.  

5.4.1. Er wordt zorg geuit door Tim Voorneveld of er gedacht is over de salderingsregeling die eraf 

gaat. Harrie en Toin nodigen hem graag uit mee te denken in het groepje.  

5.4.2. Joop van Moorsel vraagt of er naar veiligheid gekeken is. 

5.4.3. Jeroen van Druten: is het makkelijk weg te nemen bij hoog water? Harrie is hierover in 

gesprek met Aa en Maas. 

De voorzitter vraagt de werkgroep met de gemeente en Aa en Maas verder te praten maar ook om 

naar alternatieven kijken! Op het moment dat de werkgroep haar definitieve plan kan presenteren, 

zal een Bijzondere Ledenvergadering worden uitgeschreven en te komen tot stemming over de 

aanschaf van het systeem.  

5.5. Dijkverhoging Waterschap Aa en Maas. Jeroen van Druten presenteert de laatste stand van zaken 

met betrekking tot de plannen van waterschap Aa en Maas in het kader van het 

dijkverbeteringsproject. De huidige waterkering worden met ca 50 cm verhoogd. Dat is dan de basis 

voor nog eens 70 cm voor de komende jaren. Heeft nogal consequenties. Voor onze vereniging is 

een werkgroep opgericht: Jeroen van Druten, Joop de Kort en Hans IJzerman. Tevens is er een 

gesprek geweest tussen werkgroep, bestuur en projectleider.  

In de huidige plannen wordt gesproken over een Maasboulevard. De oude vestingmuur zou 

doorgetrokken moeten worden, door het clubhuis heen. Dit is het voorkeursalternatief van Aa en 

Maas. Er is opdracht gegeven aan een ingenieur om een en ander te berekenen. 
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5.6. Continuering Brulboei. Er wordt de leden de vraag gepresenteerd of de uitgave van de papieren 

Brulboei, in het huidige digitale tijdperk, nog wel van deze tijd is. De kosten van het uitgeven van de 

Brulboei bedraagt € 1400,00 en veel items zijn vaak gedateerd. Uit de eerste reacties van de 

vergadering blijkt dat men prima kan leven met een digitale versie. Vz. oppert dat navraag heeft 

geleerd dat een goedkopere papieren versie voor plm. € 800,00 ook mogelijk is. Hierop wordt niet 

gereageerd. Vz. besluit om de papieren Brulboei ter stemming te brengen waaruit blijkt dat de 

overgrote meerderheid stemt voor een digitale versie. Aldus is besloten.     

 

6. JAARVERSLAG SECRETARIS  

6.1. Secretaris geeft een beknopt verslag van het jaar 2022.  

6.2. Secretaris geeft aan dat het ledenaantal zo goed als gelijk is gebleven. Vrijgekomen ligplaatsen 

werden weer snel opgevuld.  

 

7. FINANCIEEL JAARVERSLAG 

7.1. Annemarie Derksen presenteert het financieel verslag van het boekjaar 2021. Er worden over het 

verslag de navolgende vraag gesteld; Ton de Laat: Zou graag zien dat de kosten van het hijsen apart 

zouden worden vermeld in de balans.  

 

8. VERSLAG KASCOMMISSIE   

8.1. De kascontrole is uitgevoerd door Harold Derksen en Cas van de Mosselaar en in orde bevonden.  

8.2. Vanwege het aftreden van Harold Derksen is Harrie van Tuijn bereid gevonden om als reserve aan 

de kascommissie te worden toegevoegd. Cas van de Mosselaar zal samen met Ton de Laat de 

kascommissie voor het jaar 2023, voor zijn rekening te nemen. 

 

9. DECHARGE 

9.1. Decharge wordt verleend aan het bestuur voor de financiële bewindvoering.  

 

10. COMMISSIES 

10.1. Havenmeesters. Geen bijzonderheden 

10.2. Milieutechnische Commissie. Op 25 maart vindt de eerste werkdag plaats. De tweede op 7 

oktober. Tussentijds zullen ook diverse werkzaamheden worden uitgevoerd.  

10.3. Jeugdzeilcommissie. Niemand aanwezig. 
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10.4. Barcommissie. Een ‘Meet en Greet’ staat gepland voor donderdag 11 mei 2023. Nieuwe 

(bar)mensen krijgen een instructie en leren elkaar kennen. Harry van Tuijn geeft aan dat hij 

binnenkort een keer wil stoppen. Harold Derksen geeft aan dat hij wel wil ondersteunen. 

10.5. Brulboeicommissie. Lydia Peters heeft aangegeven dat zij stopt als commissielid waardoor er een  

vacature ontstaat. 

10.6. Evenementencommissie. Miriam Adema en Walter van der Valk geven aan dat zij graag twee 

vaste commissieleden toegevoegd zien aan de evenementencommissie. Is dit niet het geval 

zullen zij na 9 jaar stoppen. De afsluiting van het vaarseizoen vindt plaats op zondag 29 oktober 

2023. 

10.7. Hijscommissie. De hijsbanden van de kraan zijn vervangen. 

10.8. Commissie onderhoud terrein. Frans Mol ziet de commissie graag uitgebreid met twee leden.  

Het Bestuur vult aan dat zij overweegt om een paar maar per jaar een borstelmachine te huren.  

10.9. Adviescommissie. Joke Posthumus geeft aan dat er met nieuwe leden  

terugkoppelingsgesprekken hebben plaatsgevonden. Onderwerp van gesprek was onder andere 

hoe men het verblijf binnen de vereniging ervaart. Verder geeft Joke aan dat de Adviescommissie 

adviseert en het Bestuur bepaalt. 

 

11. BESTUURSWISSELINGEN 

11.1. Aftredend en niet herkiesbaar Inge van Zunderd 

Voordracht als bestuurslid; Annemarie Derksen  

11.2. Na stemming blijkt dat Annemarie Derksen, met 48 stemmen voor en 2 stemmen tegen, zitting 

zal nemen in het bestuur. 

Noot. 

Vz maakt vervolgens graag van de gelegenheid gebruik om zowel Inge van Zunderd als ook Lydia Peters 

en Wiek Verhaaren te bedanken voor hun inzet van de afgelopen tijd.   

 

12. BEGROTING 

12.1. Ten aanzien van de begroting zijn er geen vragen c.q. bemerkingen.  

 

13. VASTSTELLEN TARIEVEN 

13.1. Voorstel invoering stroomtarief gastenboten a € 1,50 per boot. Besluit vergadering: Voorstel 

wordt unaniem door de vergadering aangenomen. 
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13.2. Voorstel verhoging barprijzen: 

- Bier tap  - van € 1.20 naar € 1,50 

- Bier fles  - van € 1,50 naar € 2,00 

- Wijn/port  - van € 1,50 naar € 2,00 

- Jenever  - van € 1,50 naar € 2,00 

- Frisdranken - blijven gehandhaafd op € 1,00 

- Geen aangepaste prijzen tijdens evenementen. 

Besluit vergadering: Voorstel tot wijzigen barprijzen wordt door de vergadering aangenomen en 

prijzen gaan in op 1 april 2023.   

13.3. Cas van de Mosselaar merkt op of het niet verstandiger is om over te gaan tot een muntensysteem 

en daardoor de transactiekosten à € 0,07 per transactie te besparen.  

13.4. Vaststellen liggeld leden: Handhaven. Besluit vergadering: Voorstel tot handhaving door de 

vergadering aangenomen. 

13.5. Walplaatsen (bijboten): 

- Winterplaats - euro 27,00 

- Zomerplaats - euro 54,00 

Besluit vergadering: Meerderheid is voor verhoging prijzen. Prijzen zijn aangenomen. Arno 

Heemskerk merkt op dat het doorvoeren van de verhoging funest is voor het jeugdzeilen.  

 

13. INVESTERING 2022/2023 

 Onderwerp 2022 2023 Besluit na stemming 

14.1.     

14.2.     

14.3.     

 

15. RONDVRAAG 

15.1. Jeroen van Druten:  Vraagt of er met betrekking tot het energie contract groot zakelijke 
handelsprijzen worden gehanteerd. Dit omdat de Overheid er wel een hoge belasting op zet. 
Penningsmeester: Zoals het er nu uitziet, blijven we onder de begroting voor de stroomkosten. 
 

15.2. Leo Melsen: Kan de MTC ernaar kijken dat de (walstroom)kabels niet over de roostersteigers gelegd 
worden? 
 

15.3. Harrie Reffeltrath geeft aan dat er veel kapotte stroomkabels zijn die soms ook in het water liggen 
en geeft de leden aan om hierop te letten. 
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15.4. Miriam Adema: Vraagt of de commissies te horen krijgen wie er zich aangemeld hebben als nieuwe 

commissieleden? Roland Mooren antwoordt hier zorg voor te dragen. 
 

16. SLUITING 

16.1. Vz.bedankt eenieder voor zijn/haar inbreng en sluit om 22.15 uur de Algemene Ledenvergadering. 

 

 

De Notulist 

Renée Leclerq 


